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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:498 Önskade effekter av olika stöd till bostadsbyggande

I ett videoklipp på sociala medier från den 6 februari i år framförde 
bostadsministern kritik mot byggsubventioner och olika stöd för att hålla igång 
byggandet. Ministern menade bland annat att det är ett ineffektivt och dyrt sätt 
som inte leder till den effekt som man önskat.

Min fråga till statsrådet Andreas Carlson är därför följande:

 

Vad avsåg statsrådet med sitt uttalande gällande de effekter som man inte har 
nått?

………………………………………

Leif Nysmed (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2024-02-14
Besvaras senast
2024-03-05


